

2 ПРОСТЫХ ШАГА

для поиска поставщика услуг Kaiser Permanente

1 Чтобы найти стоматолога, сотрудничающего с планом, перейдите на страницу **kp.org/dental/nw/ppo** (на английском языке). Вы также можете позвонить в отдел обслуживания участников планов с организацией предпочтительных поставщиков услуг (Preferred Provider Organization, PPO) по номеру **1-866-653-0338** (TTY 711).

2 Выберите своего **стоматолога и запишитесь на прием**.
Ваш план обеспечивает покрытие услуг любого лицензированного стоматолога, но выбор стоматолога, сотрудничающего с планом, позволяет сэкономить. Чтобы узнать, сотрудничает ли стоматолог с планом, сообщите ему, что у вас есть покрытие DenteMax, Connection Dental, Careington и Maverest.

Dental Choice (PPO) Benefit Plan

Group #: 12345678
Group Sample Group Name

   

Subscriber Name: SAMPLE NAME
Subscriber Health Record Number: KP12345678

Electronic Claims Payer ID#: RP073

Kaiser Permanente
Insurance Program Support Center
Website: www.kp.org/dental/nw/ppo
(PPO members log in to your benefit portal to view plan information, request an ID card, find a network provider, and more.)

1-866-653-0338

Claims may be submitted electronically to Web MD, Change Healthcare, Proximed or Availity by using Payer ID RP073.

Provider: Submit claims to: Kaiser Permanente Dental Choice, PO Box 6927, Columbia, SC 29260 This card is for identification only. It is not a guarantee of eligibility or benefits. To verify the coverage shown for the person on this card, please call 1-866-653-0338 or visit www.kp.org/dental/nw/ppo/providers. Please obtain pre-authorization on all procedures over \$500.

Provider Portal:
www.kp.org/dental/nw/ppo/providers
Underwritten by Kaiser Foundation Health Plan of the Northwest



